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Deltagere:  
Richard Andersen, Formand 
Flemming Lund, Næstformand 
Inga Stamphøj, Suppleant  
Karen Christensen, Ansvarlig for 
julemarked 
Bodil Larsen, Kasserer 
Lene Beynon, Sekretær 

Afbud fra 
Rasmus Nielsen, Suppleant 
 
 
 
 
 

 
 
Konstituering 
Rasmus blev budt velkommen men måtte smutte igen. Enighed om at vi 
fortsætter med de samme ansvarsområder. 
  
Besætningsbesøg 
Richard foreslog at læmmebesøget hos David, er første af en række 
målrettede besætningsbesøg/begynderkurser, hvor vi kan gennemgå 
huldvurdering, klovpleje mm fokuseret på nye fåreavlere, dem der overvejer 
at få får og andre der gerne vil have mere viden. Vi skal have lavet en plan 
for forløb/besøg. 
 
Roskilde Dyrskue 
Karina Didriksen har inviteret os til at deltage i Dyrskuet med en 
informationsstand.  
Vi kan eventuelt have røde veste på så vi kan ses og være til hjælp for dem 
der udstiller får. Richard kontakter Josephine om sponsorering af et par 
billetter per dag. Karen prøver også at spørge sin kontakt. 
 
Vi sponsorerer en præmie til Roskilde dyrskue, enighed om gavekort til 
Skovhuse Fåregrej på 1000,- kr 
 
Udtagning og indsendelse af blodprøver 
Tilskud til udtagning af blodprøver fra os, Gotlænder foreningen og andre.  
Vi vil gerne dele initiativet og resultaterne indenfor landbruget og 
offentligheden. Det er vigtigt at fortælle, hvad vi foretager os, at vi søger ny 
viden og at vi gerne vil passe godt på vores dyr. 
Der var enighed om at vi afsætter 10.000,- kr. til blodprøver 
  
Tilbud om rå-ulds-filtedag fra Conni fra Uldtøzerne   
Bodil har talt med Conni og det ville være et oplagt arrangement, hvis vi 
gerne vil lave noget med vores egen uld.  Strikkeklubben finder en dato der 
passer 
  
Mikroskop 
Enighed om at hvis Inga får mulighed for at købe et brugt mikroskop til en 
rimelig pris så skal hun bare slå til. 
 
Fremtid og økonomi 
Diskussion om hvordan vi på sigt kan finde en måde og få dækket nogle af 
omkostninger ved ormetællingerne. Vi betaler 750kr plus moms i leje af 
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lokalet. Kunne vi mødes et andet sted eventuelt i Ingas klinik? Vi prøver at 
se hvor mange der kommer, hvis vi mødes hos Inga en gang til sommer. 
 
Bluetongue 
Inga fortalte at den vaccine vi har brugt hidtil, er i restordre og at der er 4-5 
ugers ventetid på levering. 
 
Der er 2 leverandører som har tilkendegivet at den nye godkendte vaccine 
kan leveres fra midt i april eller i maj måned, men intet sikkert.  
Kan virus overleve vinteren?? Inga skal prøve at tage blodprøver af nyfødte 
lam som endnu ikke har diget hos moderen.  
  
Julemarked 
Karen har modtaget en e-mail med forslag til fornyelse af markedet.  
Richard foreslog en fotokonkurrence, der kunne også være nogen som 
kunne tænke sig at udstille og måske sælge billeder. Richard vil tale med 
sine kontakter.  
Bodil fortalte om Hedestrik, kunne de gøre noget til julemarkedet og også 
bringe kontakter. Det kunne være et win-win samarbejde. 
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Næste møde 7. maj 20.00 Alle 
 


